
Geachte gemeenteraad en aanwezigen, op 10 november wordt aan u 

gevraagd  bestemmingsplan Californië 2 vast te leggen. Over het voorstel van B&W is 

veel onrust ontstaan. Er zijn zienswijzen ingediend en veel van die zienswijzen gaan in 

op de plannen om zo’n 300 arbeidsmigranten te gaan huisvesten. Die plannen 

ontmoeten veel weerstand. Al was het maar omdat het gebied een grote toestroom 

van arbeidsmigranten te verstouwen krijgt! 

De Werkgroep Huisvesting Arbeidsmigranten heeft onlangs in een reactie op de 

raadsinformatiebrief over de stand van zaken beleid arbeidsmigranten 2019 ook 

gereageerd op de plannen voor Californië 2. Die reactie zou wethouder Bouten u 

toesturen. B&W vindt het belangrijk dat buurten via een omgevings-gesprek 

betrokken worden bij plannen – bijvoorbeeld voor de huisvesting van 

arbeidsmigranten, maar óók andere plannen die ingrijpen op de omgeving. Daarbij 

zou – zo heeft de wethouder in een eerdere raadsvergadering gezegd -dat het daarbij 

óók kan gaan over plannen die de gemeente naar voren brengt. 

De Werkgroep is al een tijd in gesprek met de wethouder over de richtlijnen die 

moeten gelden voor omgevingsgesprekken. Kijken we naar de procedure bij 

Californië 2 dan zien we dat B&W kenbaar heeft gemaakt dat zij vindt dat de 

gemeenteraad éérst het bestemmingsplan Californië 2 moet vastleggen en pas 

daarna kan er een omgevingsgesprek komen met betrekking tot de huisvesting van 

de arbeidsmigranten binnen Californië 2. Dat is een verkeerde volgorde. Op die 

manier maakt B&W de omgevingsdialoog over die huisvesting tot een farce. De 

huisvesting is dan immers al vastgelegd, de buurt kan alleen marginaal nog iets 

opmerken over de plannen! En dat was tot nu toe juist het grootste obstakel voor 

een echt omgevingsgesprek tussen initiatiefnemer en de buurt. Wat ons betreft zou 

de gemeente eerst met de burgers die te maken hebben met de plannen voor 

Californië 2 een omgevingsgesprek moeten aangaan over het bestemmingsplan. Een 

eenmalig gesprek met een buurt of de mogelijkheid voor het indienen van een 

zienswijze kunnen niet gezien worden als een echt “omgevingsgesprek”! Nadat het 

omgevingsgesprek met de gemeente tot een aanvaardbaar resultaat heeft geleid - en 

de plannen voor huisvesting van arbeidsmigranten zouden overeind blijven staan – 

dán is het tijd voor een serieus omgevingsgesprek tussen de buurt en de 

initiatiefnemer voor de huisvesting van de arbeidsmigranten. Dan neemt het 

gemeentebestuur haar burgers serieus, dan maakt ze samen met die burgers een 

plan dat draagvlak heeft en toekomstbestendig is.  

Vandaar onze oproep aan u: besluit op 10 november nog niet over het voorstel van 

het college van B&W, maar schort de besluitvorming op totdat er een serieus 

gesprek heeft plaats gevonden, zoals ik hiervoor uiteengezet heb. Kortom: neem de 

burgers uit uw gemeente serieus! 

 


